Mr Ho Lik Chi Nicholas 何力治先生

Category: Private Companies - Executive Directors

Deputy Managing Director, hpa 何設計副董事總經理

類別: 私人公司- 執行董事







Mr Nicholas Ho, Deputy Managing Director, hpa 何設計副董事總經理何力治先生

Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Mr Nicholas Ho is commended for leading a major transformation of his family business. He has developed and executed strategies of international expansion, diversification of business portfolio and rebranding of the company. He also introduces measures to upgrade the Company's corporate governance standard, for example, holding regular training on compliance for all levels of staff. With the accomplishment of mordernising the family business, Mr Ho merits the Award.

何力治先生最為人稱道的,是領導其家族生意在進行重要轉型。他設計和實行各種策略,包括 向業務國際化、業務多元化和為公司品牌重新定位。他又引入提升公司企業管治水平的措施, 例如向上下所有員工提供定期的合規培訓。何先生讓其家族生意邁向現代化,獲獎實至名歸。







Meeting with Rodrigo Duterte, President of the Philippines, and Joseph Estrada, Mayor of the City of Manila. 與菲律賓總統杜特爾特及馬尼拉市長埃斯特拉達會面

TVB Belt and Road Program 錄製TVB「游一帶 看一路」節目

Guest Speaker for In Style Hong Kong Main Symposium, Kuala Lumpur, Malaysia, 2017

擔任2017馬來西亞吉隆坡「時尚潮流·魅力香港」主題論

Message from Awardee 得獎者的話

Thank you HKIoD for this prestigious award, it really is an honour to be recognised by such esteemed industry peers.

Built on a strong 40 year history, hpa has completed more than 1 billion square feet of design footprint in over 15 countries and 60 cities. As a company, we always look to the future and embrace change, especially important in today's ever evolving society.

5 years ago, we initiated a company wide transformation - Startup 2.0, to provide international opportunities especially along the Belt & Road Initiative, strengthening our one stop professional service platform as well as provide better training and career progression for our team. Our SMART City and research unit has also pushed innovative design, redefining industry standards.

Concurrently, we have been expanding our CSR initiatives, hpa SOCIAL, and look forward to making architecture as sustainable as it is meaningful.

十分榮幸得到香港董事學會授予「傑出董事獎」殊榮。

hpa何設計成立將近40年,已完成設計超過10億平方尺之建築面積,作品遍佈全球15個國家,超過60個城市。

hpa何設計與時並進,一直求變,五年前更開啟了"二次創業",順應「一帶一路」倡議,將「一站式」國際化 優質專業顧問服務推廣全球,透過企業改革樹立新企業文化,推行綠色智慧城市設計,重整科研設計組提升設計 水平,完善企業管治以培養、吸引和挽留人才,將企業社會責任實踐在「hpa SOCIAL」上,幫助公司健康發展、 永續傳承。